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Protokół 17/12  

z posiedzenia Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego Rady 

Miejskiej w Strykowie odbytego w dniu 5 stycznia 2012 roku 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz osoby zaproszone wg załączonej listy 

obecności.  

Powitał zebranych i posiedzenie prowadził Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska i Planu Miejscowego Rady Miejskiej w Strykowie Pan Czesław Polit.  

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2012 roku. 

2. Sprawy różne, w tym opiniowanie projektów uchwał.  

 

Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad.1.  

 

Plan pracy Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego Rady Miejskiej w 

Strykowie na I półrocze 2012 roku 

 

Styczeń 

1. Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2012 roku. 

2. Sprawy różne, w tym opiniowanie projektów uchwał.  

 

Luty 

1. Informacja o stanie zaawansowania prac nad zmianą Studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania Gminy Stryków.  

2. Sprawy różne.  

 

Marzec 

1. Informacja Burmistrza Miasta-Gminy Stryków oraz Gminnej Spółki Wodnej w 

Strykowie na temat melioracji w strefie autostrady.  

2. Sprawy różne. 

 

Kwiecień 

1. Zawansowanie przetargowe inwestycji z zakresu ochrony środowiska.  

2. Sprawy różne.  

 

Maj 

1. Funkcjonowanie oczyszczalni ścieków w Strykowie – posiedzenie wyjazdowe 

komisji. 

2. Sprawy różne.  

 

Czerwiec 

1. Podsumowanie pracy oraz ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2012 roku. 

2. Sprawy różne.   
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Ad.2. Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Komisji zgłosił następujący wniosek: o uporządkowanie spraw związanych z 

zagrożeniem bezpieczeństwa na drodze powiatowej – chodzi o przycięcie gałęzi drzew 

zlokalizowanych w parku w Osse.  

 

Głosowanie: 6 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się 

 

Pani Bożena Motylińska zastępca burmistrza M-G Stryków zaprezentowała następujące 

projekty uchwał w sprawie:  

 zniesienia formy ochrony przyrody, z drzewa gatunku lipa drobnolistna uznanego za 

pomnik przyrody – pani Bożena Motylińska poinformowała, że  ksiądz proboszcz 

parafii rzymskokatolickiej wystąpił z wnioskiem o wycięcie drzewa, które jest 

pomnikiem przyrody. Park Krajobrazowy Wniesień Łódzkich wydał opinię, w której 

zaproponował rozważenie zniesienia ochrony prawnej. Natomiast RDOŚ 

zaproponowała przekazanie pisma Radzie Miejskiej jako organowi właściwemu do 

zniesienia formy przyrody.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony 

przyrody, z drzewa gatunku lipa drobnolistna uznanego za pomnik przyrody 

Głosowanie: 6 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się 

 

 zniesienia formy ochrony przyrody z dwóch drzew tworzących „Aleję Dębową” w 

miejscowości Bratoszewice, gmina Stryków – są to drzewa uschnięte, RDOŚ uzgodnił 

pozytywnie wniosek 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony 

przyrody z dwóch drzew tworzących „Aleję Dębową” w miejscowości Bratoszewice, gmina 

Stryków.  

Głosowanie: 7 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się 

 

Pani Bożena Motylińska zastępca burmistrza M-G Stryków zapoznała członków Komisji z 

nowymi zadaniami, jakie gmina będzie musiała podjąć w związku ze zmianą ustawy o 

ochronie zwierząt – art. 11 i 11a: 

Art. 11. 1. Zapewnianie opieki bezdomnym zwierzętom oraz ich wyłapywanie należy do 

zadań własnych gmin. 

2. Minister właściwy do spraw administracji publicznej w porozumieniu z ministrem 

właściwym do spraw środowiska określi, w drodze rozporządzenia, zasady i warunki 

wyłapywania bezdomnych zwierząt. 

3. 
(34)

 Zabrania się odławiania zwierząt bezdomnych bez zapewnienia im miejsca w 

schronisku dla zwierząt, chyba że zwierzę stwarza poważne zagrożenie dla ludzi lub innych 

zwierząt. Odławianie bezdomnych zwierząt odbywa się wyłącznie na podstawie uchwały rady 

gminy, o której mowa w art. 11a. 

4. Organizacje społeczne, których statutowym celem działania jest ochrona zwierząt, 

mogą zapewniać bezdomnym zwierzętom opiekę i w tym celu prowadzić schroniska dla 

zwierząt, w porozumieniu z właściwymi organami samorządu terytorialnego. 

Art. 11a. 
(35)

 1. Rada gminy wypełniając obowiązek, o którym mowa w art. 11 ust. 1, 

określa, w drodze uchwały, corocznie do dnia 31 marca, program opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt. 

2. Program, o którym mowa w ust. 1, obejmuje: 
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 1) zapewnienie bezdomnym zwierzętom miejsca w schronisku dla zwierząt; 

 2) opiekę nad wolno żyjącymi kotami, w tym ich dokarmianie; 

 3) odławianie bezdomnych zwierząt; 

 4) obligatoryjną sterylizację albo kastrację zwierząt w schroniskach dla zwierząt; 

 5) poszukiwanie właścicieli dla bezdomnych zwierząt; 

 6) usypianie ślepych miotów; 

 7) wskazanie gospodarstwa rolnego w celu zapewnienia miejsca dla zwierząt 

gospodarskich; 

 8) zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadkach zdarzeń drogowych z 

udziałem zwierząt. 

3. Program, o którym mowa w ust. 1, może obejmować plan znakowania zwierząt w 

gminie. 

4. Realizacja zadań, o których mowa w ust. 2 pkt 3-6, może zostać powierzona 

podmiotowi prowadzącemu schronisko dla zwierząt. 

5. Program, o którym mowa w ust. 1, zawiera wskazanie wysokości środków finansowych 

przeznaczonych na jego realizację oraz sposób wydatkowania tych środków. Koszty realizacji 

programu ponosi gmina. 

6. Projekt programu, o którym mowa w ust. 1, przygotowuje wójt (burmistrz, prezydent 

miasta). 

7. Projekt programu, o którym mowa w ust. 1, wójt (burmistrz, prezydent miasta) 

najpóźniej do dnia 1 lutego przekazuje do zaopiniowania: 

 1) właściwemu powiatowemu lekarzowi weterynarii; 

 2) organizacjom społecznym, których statutowym celem działania jest ochrona zwierząt, 

działającym na obszarze gminy; 

 3) dzierżawcom lub zarządcom obwodów łowieckich, działających na obszarze gminy. 

8. Podmioty, o których mowa w ust. 7, w terminie 21 dni od dnia otrzymania projektu 

programu, o którym mowa w ust. 1, wydają opinie o projekcie. Niewydanie opinii w tym 

terminie uznaje się za akceptację przesłanego programu. 

Chodzi o wskazanie miejsca dla zwierząt gospodarskich, koszty realizacji programu ponosi 

gmina.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica zapytał, czy były rozmowy z inwestorami na 

temat zmiany w planie dot. kopalni złóż.  

 

Pani Bożena Motylińska zastępca burmistrza M-G Stryków poinformowała, że tam, gdzie 

złoże jest udokumentowane procedura może toczyć się ze zmiana Studium. Następnie pani 

Bożena Motylińska zastępca burmistrza mówiła o PKP Liniach dużych prędkości – napisano, 

że chcą uzgodnić przebieg szybkiej kolei, wykonawca projektu przygotował alternatywną 

wersję przebiegu linii. Przebieg zbliżyli do wsi Lipka, ale dalej od osiedla rezydencjonalnego, 

na południe, bliżej rezerwatu, po północnej granicy stawu pana Perka. Odbędzie się spotkanie 

w Nisułkowie, zaprosimy PKP i mieszkańców, aby wyjaśnić wszystkie wątpliwości.  

 

Radny Sławomir Źródło poruszył kwestie złego znakowania parkingu. 

Pan Wiesław Tomczyk inspektor ds. dróg poinformował, że problem faktycznie jest, ale żeby 

doszło do wymiany znaku musi to zrobić zarządca drogi, trzeba zrobić organizacje ruchu, 

mapę i uzyskać zgodę zarządcy drogi.  Parking miał nieuregulowany stan prawny i wymaga 

pilnego remontu.  
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Komisja przyjęła następujący wniosek: rozważyć możliwość prawidłowego oznakowania dot. 

braku możliwości parkowania samochodów ciężarowych na parkingu przy zalewie w 

Strykowie.  

Głosowanie: 7 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się 

 

Radny Witold Śliwkiewicz mówił o zjeździe z DK 14 na ul. Kolejową w Bratoszewicach, 

trzeba ten zjazd uporządkować, ponieważ jest tam dużo wypadków drogowych.  

 

Burmistrz Andrzej Jankowski poinformował, ze przy rozmowach z GDDKiA w innych 

kwestiach będzie pytał, czy jest możliwe zrealizowanie wcześniej projektu dot. Bratoszewic. 

Burmistrz poinformował, że na następną Komisje przedstawi regulamin przydziału 

przydomowych oczyszczalni ścieków.  

 

 
Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała E. Tomczak.  

 

 

 

       

    Przewodniczący  

Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Planu 

Miejscowego Rady Miejskiej w Strykowie Rady  

 

  Czesław Polit 
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